
 

 

29
th

October,2020. 

有關舉行 2020-2021 年度「十一月份生日會」事宜 

Circular for the Birthday Party in November of the school year 2020-2021 
 

檔案編號 Circular no：tks2910/2020/022 
 

敬啟者 Dear Parents,  

本園於二零二零年十一月六日（星期五）為十一月份生日之小朋友舉行生日會活動。屬該月份生日之小

朋友，請家長替   貴子弟預備生日蛋糕及小量食物回校，並與其他小朋友一起分享。The November Birthday 

Party will be held on November 6, 2020 (Friday) for the students who are born in the month of 

November. Parents please prepare a birthday cake and some snacks for sharing.  

 

生日會時間如下： 

上午制活動時間為：上午九時至中午十二時正。 

下午制活動時間為：下午一時至下午四時 

（由於當天是生日會活動，故無需穿著校服回校，但需攜帶書包、杯袋及餐具，敬希各家長替    貴子弟預

備）。 

The time for the November Birthday Party： 

9:00am – 12:00 noon for AM Class  

1:00pm – 4:00pm for PM Class 

(As that day is a birthday party, no school uniform is required. However, they do need to bring the 

school-bag and lunch-bag). Parents please prepare things for your children.   
 

此致 

貴家長 

Best Regards, 

 

校長                   啟 

                                               伍炫熹 Ng Yuen Hei  

 （Principal） 

============================================================== 

回條 Reply slip 
 

本人已收到佛教曾果成中英文幼稚園（檔案編號：tks2910/2020/022）號通告，並知悉有關[十一月份生日會]

活動一事。I have received the circular no. tks2910/2020/022 from Buddhist Tsang Kor Sing Anglo-Chinese 

Kindergarten and I have known about the birthday party in November. 
 

 

學生姓名 Student’s name ：                     家長簽署 Signature of parent：                     

      

班別 Class ：                        日期 Date：                      


